
A.s. woensdag 1 November 
Bewonersavond overlast vrachtverkeer  

Zandpad en omgeving 
 
Beste bewoners en weggebruikers van de Diependaalsedijk, Driehoekslaan, Dr. Plesmanlaan, 
Kennedylaan, de Rijksstraatweg, de Straatweg en het Zandpad. 
 
Betreft: de voorgenomen uitbreiding van de fabriek van Schulp in relatie tot overlast vrachtverkeer. 

 

Graag willen wij u uitnodigen voor een bijeenkomst georganiseerd door en voor de bewoners die 
overlast ondervinden van het toenemende (zwaar)vrachtverkeer. Onze leefomgeving wordt ernstig 
bedreigd door de alsmaar verdere uitbreiding van de sapindustrie aan het Zandpad.  

Tijdens de bewonersbijeenkomst willen wij u graag bijpraten over de stappen die door bewoners 
zijn genomen om onze leefomgeving te beschermen tegen de schadelijke gevolgen van de 
voorgenomen verdere uitbreiding. Een nieuw beroep bij de Raad van State, die ons in een eerdere 
fase in het gelijk stelde loopt nog. Ondertussen dreigt er een nieuwe bouwvergunning verstrekt te 
worden waardoor het vloeroppervlak enorm toeneemt. 

Meer ruimte = Meer productie = nog Meer (zwaar)Vrachtverkeer. 

De bewonersbijeenkomst zal op woensdag 1 november worden gehouden in Hotel Van der Valk in 
Breukelen. Ontvangst met koffie vanaf 19.30 uur. Om 20.00u start het inhoudelijk deel.  

De avond wordt gestart met een kort overzicht van de uitgebreide voorgeschiedenis. We lopen 
langs de nimmer eindigende en onverzadigbare groeibehoeften van het bedrijf én van een 
gemeente die telkens zegt paal en perk te stellen, maar feitelijk die groei steeds opnieuw mogelijk 
maakt. Dat doet de gemeente ondanks de klachten over overlast, ondanks dat de Raad van State 
klagers in het gelijk stelt en ondanks het in moties vastgelegde verlangen het Zandpad veiliger te 
maken. In de plannen voor het Zandpad is de volgorde: Veiligheid, leefbaarheid, bereikbaarheid en 
doorstroming. Daar willen we de gemeente aan houden.  

Na het overzicht van de voorgeschiedenis willen we graag met u in gesprek over wat ons te doen 
staat. Zo stelt de gemeente eisen aan het aantal vrachtauto’s naar en van Schulp, maar blijft voor 
ons bewoners volstrekt onduidelijk of en hoe de Gemeente dat maximum meet en handhaaft. 

De uitkomsten van de bewonersbijeenkomst zullen in een petitie worden vastgelegd en aan het 
college van B&W en de gemeenteraad worden aangeboden. 

Voor nadere informatie of vragen over deze avond kunt u contact opnemen met de bewoners die 
deze avond organiseren. Hiervoor kunt u mailen naar: Zandpadstichtsevecht@gmail.com 

We hopen op een hoge opkomst zodat we de gesprekken over de verhuizing van het bedrijf een 
duw in de rug kunnen geven. 

 

 



A.s. woensdag 1 November 
Bewonersavond overlast vrachtverkeer  

Zandpad en omgeving 
 

Hartelijke groet, 

 

 
 

 

PS. We hebben deze avond voorbereid voordat ons het bericht bereikte dat er vorige week opnieuw 
een verkeersslachtoffer is gevallen, een meisje van 13. Dit voorval is eens temeer reden om van de 
gemeente te eisen nu paal en perk te stellen aan de toenemende verkeersoverlast. 

 

 

 




